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Bratislava dňa 14. mája 1947

Citeľný nedostatok kvalifikovaných právnikov 
v štátnych i verejných úradoch vyvoláva potrebu 
vyjsť čo možno najviac v ústrety študujúcim na 
Právnickej fakulte Slovenskej univerzity. Hoci po
čet zapísaných poslucháčov každoročne stúpa, z Práv
nickej fakulty SU odchádza stále menej a menej do
končených právnikov. Kým v r. 1937—38 bolo cel
kove zapísaných 666 poslucháčov na Právnickej fa
kulte a promovalo sa v tom samom roku 137, v r. 
1945—46 mali sme celkove zapísaných 1.137 poslu
cháčov, promovalo sa však iba 92 doktorov. V štu
dijnom roku 1946—47 máme celkove zapísaných 1.244 
poslucháčov, doteraz sa promovalo 39 a do 1. X. t. r. 
možno očakávať pospolu s uvedeným počtom najviac 
70 doktorov.

Pospolu s profesorským zborom Právnickej fakul
ty vidíme príčinu tohto nežiadúceho stavu najmä 
v tom, že veľký počet poslucháčov je v posledných 
rokoch v zamestnaní a zamestnaní poslucháči v štú
diu napospol zaostávajú. Ponosujú sa najmä, že sú 
v úradoch prácou preťažovaní, že odpoludnia, večer 
sú unavení a nemôžu študovať, alebo im zamestna
nie zabraňuje styk s fakultou, pretože úrady, aj keď 
im dali súhlas na štúdium, neberú vôbec na študijné 
potreby ohľad a v mnohých prípadoch ich neuvoľ
ňujú ani na obstarávanie testov od prednášajúcich. 
Časté sú i ponosy na to, že poslucháči sú v nevhod
nom pracovnom zadelení, nieto ochoty dať im čo len 
niekoľkodennú dovolenku pred skúškou, občas ich 
uvoľniť na prednášky alebo cvičenia a pod. Výsledky 
tohto stavu sa potom prejavujú pri skúškach.

Vychodiac z uvedeného stavu po dohode s profe
sorským zborom Právnickej fakulty predkladám Zbo
ru povereníkov návrh, aby v záujme zlepšenia štú
dia vyšlo sa poslucháčom zamestnaným v štátnych 
úradoch takýmto spôsobom v ústrety:

384


